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Zápisnica 
zo zasadnutia komisie dopravy pri mestskom zastupiteľstve (MsZ) mesta Nová Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 30. 01. 2023 so začiatkom o 16:00 hod. 
 
Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie Anton Žňava, ktorý vyhodnotil účasť členov 
komisie na zasadnutí nasledovne: 
• Počet zúčastnených členov komisie - 7: 

Anton Žňava, Maroš Marko, Ing. Viktória Valachovičová, PhD. (príchod 16:20), Peter 
Budinský, Anton Tencer, Jozef Spurný, Ing. Katarína Naďová 

• Počet neprítomných, ospravedlnených členov komisie - 0: 
- 
Komisia dopravy je uznášaniaschopná. 

 
• Zasadnutia komisie dopravy sa zúčastnili aj prizvaní:  

Ing. Lucia Beťková, MBA, riaditeľka TS mesta Nová Baňa 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA, primátor mesta Nová Baňa 

• Zasadnutia komisie dopravy sa nezúčastnil pozvaný: 
Ján Ševčík – náčelník MsP 
 

• Zapisovateľka: Mgr. Ivana Cicko 
 
Komisia sa riadila nasledovným program zasadnutia: 
Otvorenie 

1. Úvod 
2. Termíny zasadnutia komisie dopravy 
3. Kontrola uznesení z poslednej komisie dopravy zo dňa 05.09.2022 
4. Kontrola podnetov občanov z poslednej komisie dopravy zo dňa 05.09.2022 
5. Podnety občanov 
6. Diskusia 

Záver 
 
ROKOVANIE: 
 
Bod č. 1: Úvod 
 
Anton Žňava – predseda komisie dopravy privítal členov a prizvaných riaditeľku Technických 
služieb a pána primátora na zasadnutí.  
Oboznámil členov s čím sa zaoberá komisia: zaoberá sa s rozvojom miestnych komunikácií, 
vyjadruje sa k predloženým návrhom na jej úpravu, rekonštrukciu a údržbu; zaoberá sa mestskou 
a prímestskou dopravou; dostupnosťou rezidenčného parkovania; podieľa sa na organizácií dopravy 
a jej riešení. Informoval členov komisie o zmene časového rozsahu zasadnutia na max. 2 hodiny. 
 
 
Bod č. 2: Termíny zasadnutia komisie dopravy 
 
Anton Žňava – predseda komisie dopravy oboznámil s nasledujúcimi termínmi zasadnutia: 

• 20.03.2023  (pondelok) 
• 02.05.2023  (utorok) 
• 12.06.2023  (pondelok) 

• 04.09.2023  (pondelok) 
• 09.10.2023  (pondelok) 
• 20.11.2023  (pondelok) 

 



- 2 - 

Požiadal členov komisie o zaslanie vždy jedného podnetu na preriešenie a záleží aj od občanov 
mesta. Potrebné je podnety zaslať minimálne dva týždne pred zasadnutím komisie na e-mail 
cicko@novabana.sk. 
 
Hlasovanie č. 1: Komisia dopravy odporúča termíny zasadnutia 

• ZA: 6 
• PROTI: 0 
• NEPRÍTOMNÝ: 1 
• ZDRŽAL SA: 0 

 
Záverečné stanovisko: 
Komisia odsúhlasila návrh a berie na vedomie. 
Hlasovanie prebehlo úspešne - 6x áno a jeden člen komisie Ing. Viktória Valachovičová, PhD. 
nebola prítomná v tom čase.  
 
 
Bod č. 3: Kontrola uznesení z poslednej komisie dopravy zo dňa 05.09.2022 
 

• Nová odstavná plocha pri ul. Nábrežná – parkovacie státie a parkovacia plocha pri 
bytovom dome na ul. Nábrežnej (vedľa MŠ Nábrežná) 

 
Anton Žňava – predpokladá, že parkovisko je už hotové a vyzval p. riaditeľku TS k vyjadreniu sa 
 
Ing. Lucia Beťková, MBA – prvá etapa sa uskutočnila minulý rok 2022 a o druhej etape sa bude 
rozhodovať až po dohodnutí z akých finančných prostriedkov sa bude akcia plniť. Prišla s návrhom, 
aby si vlastníci bytov na ul. Nábrežnej odkúpili dvor okolo bytového domu a spravovali si ho. 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – keď sa uskutočnila prvá etapa vybudovania odstavnej 
plochy, tak nezostali finančné prostriedky na druhú etapu. Keď bude už záverečný účet, tak 
následne budú môcť poslanci rozhodnúť o ďalšom pokračovaní. 
 
Maroš Marko – potrebné je najskôr dofinancovať školu, zásteny medzi triedami a dvere; potrebná 
je rekonštrukcia elektroinštalácie. Keď sa spraví pozdĺžne státie, je možné, že už bude dostačujúce 
parkovacie státie. Niektoré garáže nesúhlasia s tými istými majiteľmi, ktorí sú vlastníci bytov, 
potrebné je vstup do garáži vyriešiť vecným bremenom v LV. 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – doplnil vyjadrenie p. riaditeľky o nasledovné: bola 
podaná písomná námietka p. Palajovou na stavebné povolenie, legislatíva určuje parkovanie na 
chodníkoch (najskôr zamietala a nakoniec bolo povolené parkovanie na chodníku) v apríly 2023 by 
sa malo niečo meniť, počkáme. Vhodné parkovanie by mohlo byť, tak ako je na parkovisku Pod 
sekvojou, že sa vyasfaltuje nábeh na chodník a tým vznikne pozdĺžne parkovacie státie po pravej 
strane cesty smerom od hlavnej cesty k bytovému domu pri MŠ Nábrežná. 
 
Maroš Marko – vyjadril sa, že v projektovej dokumentácii sa nachádza pozdĺžne parkovanie 
a počíta sa s ním. 
 
Záverečné stanovisko: 
Komisia odporúča asfaltovanie nábehov na jestvujúci chodník, kvôli plynulému zaparkovaniu na 
pozdĺžne parkovacie státie.  
Komisia navrhuje majiteľom bytov v bytovom dome na odkúpenie dvorovej časti s následným 
zriadením vecného bremena pre majiteľov garáži. 
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• ul. Tajch  
 
Ing. Lucia Beťková, MBA – stiahnutím asfaltu na vozovke s frézingom by sa mohli nerovnosti 
vyrovnať, ale až pri lepšom počasí, kvôli teplote. Je to nízko nákladová záležitosť a ubezpečila 
chatárov, že sa to spraví. Súvislé asfaltovanie vozoviek sa bude konať až po výstavbe v danej 
lokalite. 
Osadenie dopravného značenia nebude potrebné, kvôli občanov, ktorí to tak či tak nebudú 
dodržiavať. Dopravná značka rýchlosti „30“ je tam už osadená.  
 
Peter Budinský – odporúča dať dodatkovú značku. 
 
Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – navrhuje dať zákaz určitej tonáži na ul. Tajch. 
 
Maroš Marko – navrhuje mechanickú zábranu 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – navrhuje o rozšírenie miestnej komunikácie smerom od 
hlavnej cesty na „veľké“ parkovisko, vzhľadom na to, že sa kraj vozovky už odlupuje, lenže sa to 
nachádza na cudzích pozemkoch. Odporúča aspoň vysypať frézingom, aby nedochádzalo 
k ďalšiemu poškodzovaniu krajov vozovky. 
 
Záverečné stanovisko: 
Komisia odporúča MsÚ, aby poslal žiadosť na ODI na preverenia osadenia dopravného značenia 
obytnej zóny do rekreačnej oblasti, kvôli obmedzeniu rýchlosti osobných automobilov a hmotnosť 
nákladných vozidiel. Zistiť či by bolo vhodné požiadať o dopravné značenie prejazd zakázaný 
v rekreačnej oblasti Tajch.  
Riaditeľka TS prisľúbila opravu ul. Tajch s vysypaním frézingu a následným zavalcovaním. 
 

• Spojovacia cesta ul. Mariánska – ul. Hájska 

Anton Žňava – MsP preveriť osadenie dopravného značenia zákaz prejazdu všetkých vozidiel 
z každej strany. Pani, ktorá tam býva schválne parkuje autom, tak, aby bránila akémukoľvek 
prejazdu. Riešením je osadenie rampy, prechod bude určený len pre chodcov a cyklistov.  
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – spojnica medzi ul. Mariánska a ul. Hájska nie je ako 
miestna komunikácia. 
 
Ing. Lucia Beťková, MBA – na najbližšiu komisiu donesie cenovú ponuku na osadenie rampy. 
 
Záverečné stanovisko: 
Komisia odporúča zistiť možnosť osadenia rampy, aby zamedzilo prejazd vozidiel. 
 

• ul. Spodná – odvodnenie 
 
Maroš Marko – cesta je v katastrofálnom stave, obyvateľ by si ju rád spravil, potrebuje k tomu 
frézing. 
 
Ing. Lucia Beťková, MBA – bola na obhliadku a súhlasí s výkopom rigolu i s výsypom frézingu 
pre obyvateľov ul. Spodnej na opravu cesty. 
 
Záverečné stanovisko: 
Komisia odporúča urobiť veľký rigol, na cestu dať mrežu a pustiť dažďovú vodu až dole, aby sa 
problém vyriešil.  
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• Parkovanie v Starej Hute a na Bukovine 
 
 
Anton Žňava – najvrchnejšie parkovisko máme hotové, treba doplniť len drevenú tabulu, ktorá 
nebude oficiálna. Spodné parkovisko je potrebné vyštrkovať. Na parkovisku oproti p. Mišurovi trčí 
veľká lieska, treba ju odpíliť a trochu to tam vyrovnať. 
 
Ing. Lucia Beťková, MBA – info tabule na parkovacie státie máme vyrobené, ale nemôžeme ich 
tam osadiť, pretože to nie je oficiálne parkovisku, je to len zväčšená plocha na prejazd do lesa pre 
MsL.  
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – odporúča osadiť info tabulu o parkovacom státí 
v blízkosti zastávky Stará Huta. 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – právnička komunikuje s p. Mišurom a snaží sa s ním 
dohodnúť ohľadom pozemku 
 
Anton Žňava – na Bukovine je potrebné zväčšiť stojisko s klietkou pre komunálny odpad, tak aby 
sa zamedzil prístup hlodavcom a iným zvieratám. Klietka pre komunálny odpad je určená pre 
chalupárov a v tejto dobe tam nosia smeti aj ostatní obyvatelia.  
 

• Odvodnenie Kamenárska - riaditeľka TS informovala, že problém je vyriešený  
 

• Dorazy pri ZUŠ – dorazy sú hotové. Vzhľadom na to, že sa uskutoční výstavba chodníku, 
tak je potrebné, aby vonkajšie parkovanie zostalo pre rodičov a v dvorovej časti by mohli 
parkovať zamestnanci ZUŠ. 
 

Hlasovanie č. 1: Komisia dopravy odporúča parkovanie vo dvore ZUŠ len pre zamestnancov  
• ZA: 6 
• PROTI: 1 
• ZDRŽAL SA: 0 

 
• Zrušenie parkovacieho miesta pri priechode pre chodcov pri zmrzline - vyriešené 

 
• Vyhradenie parkovacieho miesta pre prevádzku Kebab 

 
Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – sú tam kamerové záznamy a neustále porušuje pravidlá 
cestnej premávky, rieši ho MsP, náčelník sa k tomu vyjadrí.  
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – budova nie je šoférová ale Oslancova, celé je to 
v križovatka a prevádzka je na nešťastnom mieste. 
 
Ing. Katarína Naďová – každá prevádzka by mala mať priradené parkovacie miesto, tak ako aj p. 
MUDr. Katarína Tužinská, tiež musela mať najskôr vyhradené parkovacie miesta.  
 
Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – že vraj to je už 10 zápis od MsP pre šoféra prevádzky 
Kebabu, necháva naštartované auto, nerozvážne vybieha na chodník, pri prevádzke zmrzliny 
vypúšťa výfukové plyny. 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – neviem o tom, že by mal zaplatené parkovacie státie na 
celý rok, zodpovie nám to náčelník MsP. 
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Ing. Viktória Valachovičová, PhD. –My sme vyšli v ústrety, žeby sa mu vyhradilo druhé 
parkovacie miesto nad priechodom pre chodcov, bolo to v kompetencií MsÚ, aby mu posunul 
informácie ohľadom vyhradeného parkovacieho miesta. 
 
 
Záverečné stanovisko: 
MsP preverí či bola prevádzke poslaná výzva na žiadosť parkovacieho miesta, aby to mohol MsÚ 
sprocesovať.  Ak by nebol záujem, tak je nevyhnutné to riešiť pokutami za parkovanie a státie. 
 
 

• Kalvárska zničená po výstavbe  
 

Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – ako sa to vyriešilo? Bude stavebník spolufinancovať opravu? 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – p. Peter Budinský bol prvým stavebníkom a pán Michal 
Polc bol druhým stavebníkom. Až pri druhom stavebníkovi cesta nevydržala a následne zostala 
v katastrofickom stave.  stiahla sa povrchová polámaná vrstva, ale stále tam pokračuje stavebná 
činnosť, takže je v podstate zbytočné momentálne tú cestu vôbec opravovať. 
 
Peter Budinský – Michal Polc povedal, že nebude napájať na miestnu kanalizáciu, pretože má 
svoju vlastnú žumpu na pozemku, tak nemá potrebu spraviť cestu, ktorú zničil. Medzi susedmi už 
začínajú ataky.  
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – v tejto lokalite má vzniknúť aj tretia stavba a to Michal 
Budinský, investor napadol stavebné povolenie a následne to išlo na preriešenie vyššiemu 
stavebnému úradu do BB, pokiaľ BB povolí, tak nemá význam robiť rekonštrukciu cesty. Jediné je 
riešenie je zatiaľ odvodnenie. P. Šályová, toleruje a súhlasí s našim názorom. Treba zvolať 
stretnutie s obyvateľmi a stavebníkmi a spoločne s nimi dohodnúť riešenie.  
Ing. Lucia Beťková, MBA – do každého stanoviska pre stavené povolenie sa dáva určitá tonáž 
(obmedzenie) nákladných vozidiel (12t). 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA –v tejto lokalite už nebude možné stavať, hovorím do 
budúcnosti, pretože sa táto cesta veľmi rýchlo zničila takmer okamžite po tom, ako tu niekto začal 
stavať. Jednoducho nie sú financie na to, aby sa táto cesta opakovane dávala opravovať. 
V aktualizácií ÚP je potrebné obmedziť koeficient zastavanosti v danej lokalite, pretože nebude 
možné zrušiť (vymazať) plochu na zastavanie. 
 
 
Záverečné stanovisko: 
Komisia odporúča počkať na stanovisko od Staveného úradu z Banskej Bystrici. 
 

• Aktualizácia smernice o vyhradení parkovacieho miesta pre ZŤP 
 

Anton Žňava – ZŤP parkovacie miesto „prenajatého“ zostáva rodine, rodinným príslušníkom aj po 
úmrtí „prenajímateľa“, náčelník MsP má zistiť riešenie na danú situáciu. 
 
Záverečné stanovisko: 
Komisia navrhuje, aby sa zaviedol kontrolný mechanizmus na pridelené parkovacie miesta pre ZŤP. 
 

• Súvislé asfaltovanie 
 
Anton Žňava – asfaltovanie prebehlo na ul. Štefánková 
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Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – dúfam, že už bude Sadovnícka ulica zaradená do 
najbližšieho asfaltovania, nič tam nie je hotové. Zmluva bola podpísaná a časť finančných 
prostriedkov bola minutá na asfaltovanie Štefánkovú ulicu. 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – chcel by som doplniť spojnicu medzi ul. Kamenárska 
a ul. Čierny lúh a je pripravený nový výkaz výmer, malo by sa to zvládnuť do 30 000 eur. 
Sadovnícka ulica určite bude zaradená do asfaltovania v priebehu roku. Rozmýšľa sa o tom, že by 
sa zobral úver a urobilo by sa súvislé asfaltovanie, čo najväčšej plochy v Novej Bani, určite nie 
tento rok, ale treba o tom uvažovať do budúcnosti (r. 2024, 2025, 2026). 
 
Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – do súvislého asfaltovania bola zaradená tuším aj Bukovina 
 
Anton Žňava – nie je problém požiadať o cenovú ponuku na súvislé asfaltovanie 
 

• Výtlky 
Preskakujeme, zbytočná téma. 
 

• Rigoly: 
Ing. Lucia Beťková, MBA – sú spravené, odporúča sa čistiť rigoly cca 2 roky, počasie prialo, tak 
sa dalo čo najviac spraviť. Hotová je Bukovina a pokračujeme ďalej v čistení. 
 
Záverečné stanovisko: 
Komisia berie poskytnuté informácie na vedomie. 
 

• Budovanie odstavnej plochy na sídlisku Pod sekvojou 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – bola vyhlásená obchodná verejná súťaž o predaj 
pozemku. Keď sa bude opakovať súťaž, budeme môcť ísť s cenou dole. Sídlisko Pod sekvojou má 
veľa parkovacích miest.  
 
Maroš Marko – je to veľmi náročné v tejto dobe, nepokryje mu prenájom žiadne náklady na 
výstavbu, možno jeho deťom.  Je to obrovská investícia 
 
Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – akým spôsobom sme propagovali túto žiadosť na predaj? 
Príde mi to neskutočné, že by sa nikto, nikto neprihlásil na predaj. Bola podmienka od mesta, že to 
musí prenajímať? 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA - Nachádzajú sa tam pozemky určené na zastavanie pre 
nízkopodlažné štvorbytové domy. Investori narazili na problém s vodou a elektrikou, tak ako aj my 
s bytovkou. Veľký pozemok pri kostole je mestský a je možné tam postaviť bytovku nízkopodlažnú 
– prízemie a podkrovie, to je perfektný pozemok. Samozrejme je tam nejaká rezerva, ale čakáme na 
vodu. Vrt je hotový ale čakáme na prepojenie, tento rok sa to už musí uskutočniť.  
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – cyklistický park je úloha z porady, všetky staré drevá, 
molitany preč, oplotí sa to, tak aby sa nestal úraz. Budeme sa uchádzať o externé alebo 
podnikateľské peniaze na asfaltový park. Zabezpečiť jamy po vybratí molitanu/matracov, tak aby sa 
nestal úraz, napr. zahrabaním-návozom hliny. 
 
Záverečné stanovisko: 
Komisia berie poskytnuté informácie na vedomie a súťaž sa môže opakovať. 
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Bod č. 5 – Podnety občanov 
 

• Asfaltovanie od zastávky k BD a ústavu na Hrabinách – hotové s BBSK 
• Križovatka na Nám. sv. Alžbety – štúdia bola odoslaná k nahliadnutiu (dňa 31.1.2023) 
• Vršky – riaditeľka TS tam osobne bola s p. Horbovom od vodárov – treba ho znova urgovať 

na odstránenie zeminy 
 
Bod č. 6 – Diskusia 
 

• Výsuvné stĺpy na Tajchu (podnet od p. Medveďa) – kľúče má p. Lysičan, rybári ho môžu 
kontaktovať   

• Oproti p. Majerčíkovi je zúžená cesta – je potrebné dať dopravné značenie na zníženie 
rýchlosti na „30“.  

 
Jozef Spurný – už keď sme na tejto ulici, tak most na Partizánsku ul. je v katastrofálnom stave 
a treba to určite riešiť.  
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – mosty sú v správe mesta a treba určite na to dávať 
pozor 
 
• Odstavná plocha na Baníckom námestí – podnet od SAD – je potrebné vyriešiť s MsP,  
       aby ukorigovali parkovanie druhých áut. Majiteľ Hopra by mal platiť za prenájom 
       parkovacích miest na Baníckom námestí ak nechce parkovať na pozemku  
       p. Budinského. Treba doriešiť dopravné značenie, vodorovné značenie, zastávku, atď. 

 
• Autobusový spoj N.Baňa žel. stanica smer V.Lehota cez Bukovinu požiadať SAD 

Zvolen o posun času odchodu zo žel.stanica o 21:15hod na 22:20 hod. Dôvod presunu 
času je ukončenie poobednej zmeny vo fabrikách Cortizo a Knauf o 22:00hod. Autobus o 
21:15hod je nevyužitý a chodí prázdny. – žiadosť napísaná dňa 31.01.2023 

 
• Preveriť autobusové spojenie 12:05h odchod z Bukoviny na 13:00h. (preposlať na 

vedomie žiadosť od PhDr. Lenky Šubovej p. predsedovi Žňavovi)  
 

• Ing. Martin Müller – posúdenie možnosti výstavby –Komisia nevidí žiadny problém 
s výstavbou prístupovej cesty a posúva ďalej na stavebný úrad. 

 
• Prejazd kamiónov cez cestu III. triedy –  
 
Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – podnet od občanov je, že cez cestu III. triedy nie je možné 
s kamiónmi, občania žiadajú dopravné označenie pri štadión 
 
Maroš Marko – každý jeden šofér kamiónu vie, že tam nesmie ísť a je to pokutované. 
V navigácii im jasne ukáže, že tam nesmie ísť s kamiónom. Je to celoplošný zákaz. 
 

     Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – riešenie je možné len cez dopravných policajtov 
 

Anton Žňava – nemyslím si, že je dobré riešenie osádzať dopravné značenie na každých pár     
metrov. 

 
Záverečné stanovisko: 
Komisia odporúča zvýšené hliadkovanie so zameraním na dĺžku a tonáž vozidla, môže to 
zabezpečiť MsP alebo požiadať o súčinnosť štátnu políciu. 
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• Označenie obce  

 
Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – je možné zopakovať označenie 
 
Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA – žiadosť bola zaslaná, ale dostali sme nesúhlasné 
stanovisko  
 

• Osadenie dopravného zrkadla 
 
Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – žiadosť od občanov na osadenie zrkadla pri zastávku Jožkov 
most, kvôli neprehľadnom úseku 
 

• Vyhradené parkovacie státie na Štúrovej ulici 
 
Záverečné stanovisko: 
Komisia posúdi po vzhliadnutí smernice. Rozhodne sa na ďalšej komisie, obe žiadosti budú 
posúdené individuálne. 
 

• Na Námestí slobody vyznačiť hlavnú cestu – zaslaná objednávka Ing. Tatarkovičovej 
o vypracovanie projektovej dokumentáciu na dopravné značenie na Námestie slobody.  
 
 
Záver: 
Predseda komisie ukončil zasadnutie komisie o 18:15 hod. 
 
 
V Novej Bani, dňa 30. 01. 2023 
 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Ivana Cicko                  Schválil: Anton Žňava 

    predseda komisie 
 


